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1. Mededelingen en ingekomen post 
• Hanan: een aantal jongeren hebben het jongerenlintje gekregen, waaronder een meisje 

van 17 jaar uit onze wijk. Zij helpt bij Balans, en ook helpt zij slechtzienden. Hanan zal 
hierover een stukje aanleveren voor de wijkkrant van februari. 

• Balans heeft deze week weer een aantal activiteiten opgestart: de huiswerkbegeleiding, 
de taallessen, de wandelclub en de kledingreparatie. De overige activiteiten liggen nog 
stil vanwege de huidige coronamaatregelen en de lockdown. 

• In  samenwerking met Balans zullen kinderen van de Kidsclub gaan helpen bij het 
opknappen van geveltuintjes bij mensen die dat zelf niet kunnen. Wanneer dit precies 
gaat gebeuren, is nog niet bekend. 

• Balans is verder bezig met de voorbereidingen van workshops ‘Gezonder leven’’. Meer 
nieuws volgt na de lockdown. 

• Met Marleen gat het goed, zij wordt al weer wat mobieler. 

• Ramses: de oliebollenactie van Enik was een succes: er zijn zo’n 400 bollen verkocht, ook 
aan mensen uit de wijk. 

• Ramses: de nooddeur bij de muziekzaal wordt zsm gerepareerd (kwestie van achterstallig 
onderhoud). 

• Bianca: we hadden in december wel een kerstboom, maar door miscommunicatie met 
de gemeente hing er geen verlichting in. Volgend jaar hopelijk beter, wil Els ook 
meedenken? 
 

2. Politiezaken 
Het gaat nog steeds goed in Fokkesteeg, zeker qua inbraken. 
Met oud en nieuw waren er vier vuurwerkmeldingen, en één autobrand. 
Qua overlast zijn er weinig meldingen, maar Peter heeft het idee dat er ook veel niet gemeld 
wordt. 
Peter probeert nog een stukje aan te leveren voor de wijkkrant (NB: dit is gelukt). 
Voor de vergadering in maart heeft Marleen een paar bewoners uitgenodigd die wel last van 
overlast hebben. 
Als het weer mooier weer wordt, kijken of we bijvoorbeeld via de sociale media meer 
aandacht kunnen geven aan het belang van meldingen. Want de korpschef redeneert: geen 
meldingen, dus geen overlast, dus geen extra inzet. 
 

3. Gemeentezaken 
• Komende vrijdag (14 januari) is er een bewonersbijeenkomst op locatie betreffende de 

Deventerschans. Tot op heden 10 aanmeldingen. 

• Voor NLDoet ( 11 en 12 maart) is Els bezig met ZAPPERS om planten te vervangen in de 
containertuintjes. 

• In de Graaf Balthasarlaan zijn inwoners zelf bezig met hun containertuintje. 

• De grond tussen de Muiderschans 62 en de Dintherseschans is nogal drassig. Er wordt 
gekeken hoe dat opgelost kan worden, zodat er daarna een speelplekje kan worden 
gemaakt voor de allerkleinsten. 

• Els is met Akke in gesprek met bewoners van de Dintherseschans, om te kijken hoe het 
verkeer in dit verkeersarme straatje kan worden afgeremd. 



• Voor een gevelkastje moet men zich schriftelijk aanmelden. 

• Graaf Dudosingel: Peter heeft met bewoners gepraat die vinden dat er te hard wordt 
gereden in hun straat. Els heeft snelheidsmeters aangevraagd. 

• De stoepranden rond het plein en bij AH: deze week gaat de aannemer de stoepranden 
herstellen en vervangen. Het gaat m.n. om de op- en afritten voor scootmobielen en 
rolstoelen, die nu AH en Enik niet kunnen bereiken. 
 

4. Aardwarmteboringen bij de wijk 
• Op 1 december 2021 heeft Warmtebron een brief gestuurd aan de Raad en het college 

van B&W: het onderzoeksproject naar aardwarmteboringen bij Fokkesteeg is stopgezet. 
De gemeente gaat wel door met het afwegingskader, voor eventuele volgende 
initiatieven. 

• Bianca vraagt of er ook subsidies zijn voor groen op woningen (denk aan sedumdaken). 
Els gaat nadere info hierover uitzoeken. Wil je meer weten over subsidieregelingen, dan 
kun je ook kijken op warmtebron.nu. 
 

5. Wat verder ter tafel komt / rondvraag 
• Els: op maandag 16 mei is de ‘dag van de buurt’ (een landelijke dag van het ministerie 

van Binnenlandse zaken). Els heeft  de Schansen hiervoor aangemeld. 
Als het door gaat, moeten mensen worden ontvangen met koffie, bij Enik. Els zou graag 
zien dat hier iemand van het wijknetwerk bij aanwezig is. Dat kan geregeld worden. 
Overigens: omdat nog niet zeker is of het door kan gaan (denk aan corona), kunnen we 
er nog niets over vermelden in de wijkkrant van februari. Als uiterlijk 1 februari bekend is 
of het door gaat, kan het wel nog mee in de wijkkrant van februari. 

• Hanan: masstagiaires zoeken nog masstages. Mogelijk ook in te zetten bij de 
geveltuintjes? Hanan heeft de hele lijst van zoekende stagiaires. 

• Ramses:  
- Michelle neemt voorlopig de taken van Willem waar (dinsdag t/ vrijdag). Bianca 

neemt contact op met Ramses, om iets te doen voor Willem. Els en Hanan willen ook 
meedoen. 

- In het kleine keukentje tussen de Peerzaal en de Blauwe zaal staat inmiddels een 
koffie automaat, inclusief kopjes en kannen e.d. Enik zorgt voor het bijhouden 
hiervan. 

- De vuile keuken tussen 1 en 3 januari: Ramses heeft dit inmiddels besproken met 
Hanan. 

- Wat betreft de lockdown: koffie en thee mogen wel geschonken worden voor 
bezoekers, echter de lunches mogen (nog) niet. 


